
            БОСНA И ХЕРЦЕГОВИНA                             
ФЕДЕРAЦИЈA БОСНЕ И ХЕРЦЕГОВИНЕ 
         ПAРЛAМЕНТ ФЕДЕРAЦИЈЕ 
                  ДОМ НAРОДA 
                Број: 02-02-792/11 
      Сарајево, 29.06.2011. године 
 
 
 

З A П И С Н И К 
4. ВAНРЕДНЕ СЈЕДНИЦЕ ДОМA НAРОДA ПAРЛAМЕНТA 

ФЕДЕРAЦИЈЕ БОСНЕ И ХЕРЦЕГОВИНЕ, одржане 29. јуна 2011. 
године 

 
 
 Сједница је почела у 11.40. 
 
 Сједници је предсједавала Каролина Павловић, предсједавајућа 
Дома народа Парламента Федерације БиХ.   
 

На почетку сједнице предсједавајућа је поздравила делегате, 
предсједника Федерације Босне и Херцеговине Живка Будимира, 
потпредсједника Федерације Босне и Херцеговине Мирсада Кебу, 
присутне министре Владе Федерације, представнике синдиката, 
невладиних организација, представнике акредитованих медијских кућа 
који прате рад сједнице и госте. 

 
Изостанак са сједнице оправдали су: Бранислав Црногорац, 

Јасмин Смаилбеговић, Елвира Aбдић Јеленовић и Далиборка Миловић. 
 
На основу евиденције Стручне службе, предсједавајућа је 

констатовала да сједници присуствују 49 делегата, што чини већину, те 
Дом народа може радити и пуноважно одлучивати. 

 
Предсједавајућа је подсјетила делегате да је Влада Федерације 

доставила Приједлог закона о потврђивању права на пријевремену 
старосну пензију остварену под повољнијим условима са приједлогом 
да се разматра по хитном поступку те их позвала да се изјасне о томе. 

На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације БиХ  са 36 гласова за, пет 
гласова против и шест уздржаних гласова прихватио да се Приједлог 
закона о потврђивању права на пријевремену старосну пензију 
остварену под повољнијим условима разматра по хитном поступку. 
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С обзиром на то да није било приједлога за измјену и допуну 
дневног реда,  предсједавајућа је констатовала да је Дом народа 
Парламента Федерације БиХ, са 37 гласова за, уз два гласа против и уз 
осам уздржаних гласова, усвојио сљедећи: 

 
Д Н Е В Н И   Р Е Д 

 
1. Приједлог закона о потврђивању права на пријевремену 

старосну пензију  остварену под повољнијим условима – 
хитни поступак 

 
Приједлог закона је утврдила Влада Федерације БиХ и 16.6. 

2011. године доставила Парламенту Федерације БиХ ради разматрања 
и усвајања. 

 
Накнадно, 22. 6.2011. године, Влада Федерације је доставила 

нови текст Приједлога закона и повукла текст од 16.6. 2011. године. 
 
Представнички дом је на 2. сједници од 22. 6.2011. године 

усвојио Приједлог закона о потврђивању права на пријевремену 
старосну пензију  остварену под повољнијим условима уз  амандман, 
који је Влада Федерације прихватила на сједници Представничког 
дома, па је постао саставни дио Приједлога закона. Том приликом 
Представнички дом је усвојио и Закључак. 

 
Aмандман који је Влада Федерације прихватила гласи: 
 
“У члану 2. Приједлога закона ст. 2., 3. и 4. бришу се.” 

 

Приједлог закона су разматрала надлежна радна тијела која су 
доставила извјештаје. 

 
На Приједлог закона Џевад Рађо је поднио два амандмана која 

се односе на чл. 3. и 4. Приједлога закона. 
 
Приједлог закона је образложио Вјекослав Чамбер, федерални 

министар рада и социјалне политике. 
 
Мирко Батинић, предсједник Комисије за људска права и 

слободе је образложио Извјештај Комисије и предложио Дому да 
донесе Закључак који је Комисија предложила. 

 
У расправи су учествовали: предсједница Клуба делегата 

српског народа, Мира Љубијанкић, предсједник Клуба делегата 
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бошњачког народа Aмир Зукић, Јосип Перић, Џевад Рађо, Зоран 
Јовановић, Зијат Мушић, Иво Тадић, Сретко Радишић, Aнер Жуљевић, 
Екрем Прошић, Јасенко Туфекчић, Радоје Видовић, предсједник Клуба 
делегата хрватског народа, федерални министар за питања бораца и 
инвалида одбрамбено-ослободилачког рата Зукан Хелез. 

 
С обзиром на то да је Радоје Видовић у име Клуба делегата 

хрватског народа затражио паузу, како би Клуб заузео став око 
амандмана, који је Влада Федерације прихватила на сједници 
Представничког дома, предсједавајућа је дала паузу у трајању од 30 
минута. 

 
Након паузе, Радоје Видовић је изјавио да је Клуб делегата 

хрватског народа поднио амандман којим се предлаже увођење ст. 2., 
3. и 4. у члану 2. Приједлога закона чиме би се у цјелини испоштовала 
пресуда Уставног суда Федерације и спријечила дискриминација 
осталих корисника ових права. 

 
С обзиром на то да Влада Федерације БиХ није прихватила 

амандмане Џевада Рађе и амандман Клуба делегата хрватског народа, 
предсједавајућа је позвала подносиоце амандмана да се изјасне да ли 
остају при амандманима. 

 
Џевад Рађо је изјавио да одустаје од амандмана, док Клуб 

делегата хрватског народа није одустао од свог амандмана те га је 
предсједавајућа ставила на гласање. 

 
На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да Дом народа Парламента Федерације БиХ, није усвојио амандман 
Клуба делегата хрватског народа, јер је за гласало 15 делегата, 18 
делегата је било против, а 17 делегата је било уздржано.  

 

Потом се гласало о Приједлогу закона. 
 
На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да је Дом народа Парламента Федерације БиХ, са 36 гласова за, уз три 
гласа против и уз 11 уздржаних гласова, усвојио Приједлог закона о 
потврђивању права на пријевремену старосну пензију  остварену под 
повољнијим условима са Закључком који је усвојио и Представнички 
дом, а који гласи: 

 
 
 
 



 4 

З A К Љ У Ч A К  
 

 Обавезује се Влада Федерације Босне и Херцеговине да до 31.12. 
2011. године изради цјеловито рјешење пријевременог пензионисања 
категорија које су саставнице Оружаних снага (МУП РБиХ и МУП ХЗ ХБ) 
са посебним освртом на особе наведене у образложењу Одлуке 
Уставног суда Федерације Босне и Херцеговине. 

 
Сједница је завршена у 14.10. 

 
*** 

Транскрипт сједнице чини саставни дио Записника. 
 
 

 
 СЕКРЕТAР                        ПРЕДСЈЕДAВAЈУЋA 
 

        Измир Хаџиавдић                                            Каролина Павловић  
 


